
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 4. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 705

Ministeren oplyser i sit svar på spørgsmål S 1275, at ”afregninger mellem enkelte enhe-

der i en koncern eller en koncernlignende konstruktion sker på markedsvilkår.” Ministeren

oplyser videre i sit svar på SOU alm. del spørgsmål nr. 542, at kommuner ikke betragtes

som en koncern/koncernlignende konstruktion, men som et samlet hele, dvs. myndighed,

forvaltning og kommunale tilbud. Betyder det forhold, at kommuner ikke er at betragte

som koncern/koncernlignende konstruktioner, at kravet om, at afregninger mellem enkel-

te enheder sker på markedsvilkår, ikke gælder kommunerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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